
Mandat
I dag fungerer de fylkeskoordinerende ledd som 
nettverksnav for privatarkiv i Norge. I tillegg kommer 
konferanser. Delprosjektgruppe privatarkiv ser et klart 
behov for at det skapes mer utvidete og selvstendige 
nettverk på tvers av ABM-sektoren, som kan fungere for 
erfaringsutveksling og samarbeid over større, beslektede 
regioner i landet. Dette kan være de nye regionene som 
kanskje kommer, eller det kan være større områder – så 
som den gamle inndelingen i landsdeler. 



Mandat
Det foreslås å sette ned en arbeidsgruppe som ser på mulige 
gevinster, forslagets realistiske muligheter, og mulige 
inndelingsformer. Det er naturlig å ta utgangspunkt i evalueringen 
som nå er foretatt av de fylkeskoordinerende, samt de publiserte 
rapportene som foreligger.

Formål:  Å utrede med forslag til modeller, herunder:
•Kartlegge behovet for større og åpnere regionale nettverk
•Foreslå struktur/samarbeidsform

Resultat: En utredning som belyser behovet, med forslag til en 
eventuell struktur for fremtidige nettverk: 

a. Realitetsvurdere forslaget
b. Kartlegge behov og ønsker
c. Foreslå modeller for eventuelle nettverk





Nettverksgruppe

Ann Tove Manshaus (Vestfoldarkivet)
Eli Solberg (Kulturrådet)
Ellen Røsjø (Arkivverket)
Erik Roll (MIST, Rørosmuseet)
Gunnar Morsund (IKA Møre og Romsdal)
Helena Maliniemi (Finnmark fylkesbibliotek)
Katja Nicolaysen (Museene i Akershus)
Kirsti Gulowsen (Arkivforbundet/Oslo byarkiv)
Kjetil Djuve (Norsk Industriarbeidermuseum)
Kjetil Landrog (Arkivforbundet)
Liv Ramskjær (Museumsforbundet)
Solveig Lindbak Jensen (Arkiv i Nordland)
Vidar Bjørnsen (Arkivverket)
Anne Aune (Hordaland fylkesarkiv)



• Møte i nettverksgruppen 6. mars
Konklusjon:

o All nettverksbygging må skje med de fylkeskommunale leddene som nav og 
utgangspunkt.

o Det nedsettes en arbeidsgruppe som utarbeider en kort spørreundersøkelse 
som distribueres for å kartlegge behov og ønsker utover landet.

o Arbeidsgruppen består av : Kirsti, Solveig, Katja, Ann Tove, Eli/Liv, Kjetil D., 
Vidar

• Møte i arbeidsgruppen 4. april
Konklusjon:

o Lavterskel spørreundersøkelse – faglig forum, ikke nettverk
o fylkesnettverksystemet; institusjoner som innrapporterer til 

museumssstatistikken og arkivstatistikken (i prinsippet ikke historielag osv. 
men mange sendte likevel inn disse til listen.

o Sendt ut til 344 respondenter, 137 svar (40%) med frist 18. mai



• Har du/dere behov for et faglig forum for privatarkiv? (Ja/Nei)

• Hva slags tema/spørsmål ønsker du/dere skal tas opp i et slik forum? (Flere svaralternativ må være mulig) 
– Innsamling
– Bevaringsvurdering
– Arkivordning 
– Digitalt arkivmateriale
– Film/lyd
– Planarbeid 
– Annet (Fortell: Åpent svarfelt)

• Hvem bør inngå i et slikt forum?/Hva slags geografisk nedslagsfelt bør det ha? 
– Alle relevante institusjoner i fylket
– Alle relevante institusjoner i regionen
– Alle relevante institusjoner i landet

• Hva slags form ønsker du/mener du er gunstig for et forum? (flere mulige svar) 
– Facebook
– Fysiske møter for utvikling av samarbeid
– Seminarer (tematiske/faglige)

• Hva mener du bør ligge i rollen som Fylkeskoordinerende ledd i privatarkivarbeidet? (Åpent svarfelt)

• Har dere planer eller ønsker om å drive aktiv innsamling av privatarkivarbeid framover? Ja/nei

• Kjenner du til et vesentlig privatarkiv som må bevares? (Fortell: åpent svarfelt)

• Andre kommentarer og innspill (åpent kommentarfelt)



Har du/dere behov for et faglig forum for privatarkiv?



Hva slags tema/spørsmål ønsker du/dere skal tas opp i et slikt forum?



Hva slags tema/spørsmål ønsker du/dere skal tas opp i et slikt forum? - Annet
• digitalisering av papirarkiv
• Vi har lite privatarkiver
• Faglig informasjonsutveksling/diskusjon
• finansiering
• lyd og film
• Digitalisering og magasinforhold
• Form og innhold i avtaler om avlevering og deponering.
• Alle temaer over er interessante, i tillegg til tilgang på depot og digital lagring med arkivstandard, og formidling inkludert digitalt 

materiale
Hvem bør inngå i et slikt forum?/Hva slags geografisk nedslagsfelt bør det ha?



Hva slags form ønsker du/mener du er gunstig for et forum?



Hva mener du bør ligge i rollen som Fylkeskoordinerende ledd i privatarkiv?
• Synes beskrivelsene i Riksarkivens privatarkivstrategi virker fornuftige
• Innkalling, ledelse av møter
• Råd, veiledning og faglige ressurser
• Aktiv innsamling, ordning og bevaring, formidling
• Fylkeskoordinerende ledd bør være både faglig og organiserende aktør før arbeidet med å bevare privatarkiv i eget geografisk 

område. Samordne og fordele arbeidet mellom de aktuelle aktørene, sørge for tilgjengelig oversikt over hva som finnes, lage og 
gjennomfør planer for innsamling. Skaffe oversikt over hva som finnes og hva som bør bevares.

• Seminararrangør/ programmerer
• Holde oversikt over hvilke institusjoner som har privatarkiv i fylket, og veilede institusjonene i deres arbeid med innsamling og 

bevaring av privatarkiv. Fylkeskoordinerendeledd bør også tilrettelegge for samarbeid på tvers av institusjonene i fylket.
• samlende
• Faglig veiledning, samarbeid rundt prosjekter/prosjektstøtte, arrangere møter/seminarer
• Rådgivende
• Organisere treffpunkter, spre kunnskap og formidle hva som finne av kurs. Koordinatoren for VEstfold og Buskerud gjør en glimrende 

jobb i dag.
• Faglig påfyll og veiledning
• Utvikle strategier, ta initiativ til og koordinere innsamling/bevaring
• Ei sentral utfordring for privatarkivsektoren er lite handlingsrom i høve økonomi og gjerne avgrensa arkivfagleg kompetanse. Eit

fylkeskoordinerande ledd bør adressere begge desse utfordringane gjennom å bistå med arkivfagleg hjelp/rettleiing og hjelp til å
utvikle prosjekt som kan utløyse søknadsmidlar. For Buskerud sin del fyller Vestfoldarkivet denne rolla godt idag.

• Veiledning
• Koordinering av regionalt samarbeid og utviklingstiltak, kompetanseoppbygging
• Planarbeid, faglig pådriver, koordinator,
• På bakgrunn av innmeldte behov å sette opp plan for seminarer.
• Initiativtaker,Koordinering,bevilgning av midler
• Disse burde skape et faglig forum lokalt med de ulike bev.inst. Privatarb. skjer lokalt. Et nytt prateforum på sentralt nivå hvor de 

samme sier det samme, trenger vi ikke flere av.
• Noe stikkord om rollen som fylkeskoordinerende ledd for privatarkiv:
• -Generelt være en arkivfaglig støtte for depotinstitusjonene.-Veiledning i ordning og katalogisering.
• -Arbeide med bevaringsplaner/innsamlingsplaner
• -Rådgivning om magasiner, oppbevaringsforhold, bruk av ordningsmateriell, konservering, behandling av skadet og skjørt materiale.
• -Støtte depotinstitusjonene med mottak av elektroniske arkiver.
• Oversikt, rådgivning, praktisk assistanse, opplæring. Kompetanse på alle nivå i forhold til forvaltning av privatarkiv.



• Fagleg nettverk der ein kan diksutere og ta opp aktuelle problemstillingar. Kanskje også ta initativ til å ggjennomføre konkrete
faglege prosjekt, på tvers av institujonar og regionar/fylke, jf Fotonettverket sitt arbeid med Daguerrotyprosjektet og andre større 
satsingar som krev samabeid (kanskje EU-prosjekt)

• Det fylkeskoordinerende leddet bør ta initiativ til felles planer og strategier for privatarkivarbeidet i fylket. Videre bør det sørge for at 
aktørene jevnlig kommer sammen for å diskutere relevante problemstillinger. Til rollen bør det også ligge en rådgivende funksjon.

• Fylkeskoordinerende ledd bør drive forumet, kalle inn til møter, sette agenda, ta ansvar for utvikling og samarbeid.
• Arrangere møtestader for eksempel ein gang i året. Bør ha oversikt over tilgjengelig kompetanse. Bør kunne operere på vegne av 

riksarkivaren i vanskelige saker
• Kartlegging fyrst og fremst
• Det overordnede ansvar i henhold til planverk, og fordeling av tematiske ansvarsområder. Rådgiving viktig!
• Ta initiativ til møter, spre informasjon og være en ressursperson man kan spørre om råd
• Koordinator, rådgiver
• Holde oversikt over arkivinstitusjoner. Ta initiativ til faglige/sosiale treff. Være et kjent bindeledd som man kan vende seg til ved 

faglige spørsmål.
• tilgang til programvare, konkret hjelp, midler
• Overordna ansvar for å samordne ulike aktørar i fylket sine bevaringsplaner/bevaringspolitikk.
• Særskilt ansvar for store/"kompliserte"/ressurskrevjande arkiv i fylket (t.d. større, nyare næringslivsarkiv)
• Fordeling av økonomiske ressursar.
• samordne publisering, hjelpe publikum
• Fylkesarkivet
• koordinere felles oppgaver knyttet til privatarkiv (innsamling, bevaring, betjening, tilgjengeliggjøring) Legge til rette for samlinger og 

felles faglige møteplasser
• Arrangere møter og seminarer, holde seg særlig oppdatert for å kunne dele kunnskap med de andre i regionen/fylket
• Organisere seminarer/møter hvis det er interesse for det i regionen.
• Ja, akkurat det jobber vi med i Nord-Trøndelag nå - med tanke på hvordan vi skal gjøre det i nyfylket Trøndelag. Ika Trøndelag er en 

viktig støttespiller her, de har koordinatoroppgaven på vegne av fylkeskommunen - men fylkeskommunene må tydeliggjøre sitt 
eierskap til oppgaven, bla gjennom bevaringsplan som vi arbeider med nå

• Administrasjon og vedlikehold av regional bevaringsplan
• Kartlegging av bevaringsverdige arkiv, ansvarsfordeling av prioriterte arkivskapere i de ulike regionene, planarbeid
• Tilrettelegge for felles kurs og seminarer, rådgiving.
• Koordinerende arbeid og faglig bistand av deltakere.
• Rådgiver
• Utvikle overordnet planverk. Utvikle samarbeid på tvers av institusjoner, ABM o.a. Ta initiativ til utvikle faglig forum. Holde 

institusjoner oppdatert, f.eks info fra Arkivverket ol. Et sted å søke faglig bistand.
• 1. Fagleg rettleiing
• 2. Utvikling lyd



• Oversikt over hva alle gjør. Reise rundt å være til hjelp.
• Bistå som koordinerende ledd ang. avtaler om innsamling/oppbevaring, der flere institusjoner kan være aktuelle som mottakere.

Definere prioriteringer innen sitt geografiske område ( inkludert landsdekkende innsamlingsbehov, ettersom enkelte museer/arkiv 
har landsdekkende roller. Lage prosjekter for f.eks digitalisering av arkivmateriale, og lagring av digitale filer, og utnytte 
kompetansen de forskjellige institusjonene måtte ha på ulike felt. Organisere rullerende besøk på museene/arkivene i sin region.

• Ansvar for nødvendige sekretariatsfunksjoner.
• Institusjonen bør ha interesse for og ressurser til å utøve rollen sin. Det bør være en anerkjent foregangsinstitusjon.
• At det finnes noen som har oversikt over de ulike aktørene, som skaper møtepunkter, og kan legge til rette for at privatarkiver kan få 

innsyn og få del i nyttig kompetanse.
• Koordinere møter og seminarer.
• Det er viktig at noen har et overordnet ansvar for å overvåke hva som er samlet inn og hva som bør samles inn. Hvor er manglene.
• Være fasilitator
• koordinasjon, knytepunkt, skape forum for samarbeid
• Planlegging av møter og seminarer, samt koordinering av tiltak på fylkesplan. Vi har gode erfaringer med Fotonettverk Rogaland.
• Ansvar for regional bevaringsplan.
• stimulere til nettveking og samarbeid
• Arrangere faglege samlingar.
• Rådgivende organ, utvikling og forvaltning av felles standarder
• Rettleiing, utveksling av erfaringar
• Kompetansesenter, planarbeid på region/fylkesnivå.
• Styring av faglig forum. Planarbeid. Kontakt nasjonalt.
• Kontaktperson og noen som kan svare på spørsmål.
• Fylkeskoordinerende ledd bør ha oversikt over hvilke institusjoner som har hvilke typer privatarkiv, og kunne sørge for at disse blir 

bevart hos riktig institusjon. Det er i dag fare for at arkiver går tapt hvis en institusjon takker nei til et arkiv, mens en annen 
institusjon ville tatt det inn.

• Det er positivt med nær tilgang til arkivfaglig kompetanse og nettverk for erfaringsutveksling. Viktigst er en avklaring av nasjonalt 
ansvar for privatarkiv inkludert audiovisuelle arkiv, som vil påvirke hvilken kompetanse og hvilket ansvar som skal ligge nasjonalt, 
regionalt, fylkesnivå eller på det enkelte arkiv.

• .
• Planarbeid, sørge for at bevaringsverdig arkiv blir bevart. Forutsetter at det finnes ressurser til bevaring av privatarkiv
• -trygge informasjonsflyt frå arkivverket sentralt
• -sikre fagleg oppdatering
• -sikre felles overordna planverk
• -bistå prioriteringsprosessar
• Rådgivende funksjon
• Rådgivning



• Rådgivning til institusjonene
• systemansvar for rutiner, standarder og oppfølging
• ikke relevant (se Andre kommentarer nedenfor)
• Samordningsfunksjon
• Veiledning
• Kartlegging beveringsverdige privatarkiv og oppfølging
• Formidlingstiltak
• Det bør være å kartlegge/inneha bestandsoversikt for fylket, bevaringsvurdering/bevaringsplaner (for mindre arkiver), være pådriver 

for eventuelle innsamlingsaksjoner, samt veiledning og formidling for fylkets arkivbevarende institusjoner
• Det kan ikke jeg svare på.
• Bl.a. faglig veiledning
• Er til utredning i våre regioen
• Seminararrangør, koordinator, programmerer
• Dette leddet bør legge til rette for kommunikasjon, møter og seminarer. Det kan oppstå mange ønsker og behov og et koordinerende

ledd bør kunne ha et overblikk og kunne fokusere på problemstillinger som utmerker seg og gjerne arrangere temamøter og 
seminarer der disse problemstillingene blir drøftet.

Har din institusjon planer eller ønsker om å drive aktiv innsamling av privatarkiv framover?



Kjenner du til et vesentlig privatarkiv som bør bevares?



Andre kommentarer og innspill
• Jeg svarer både ja og nei da jeg mener veien å gå er å styrke Arkivforbundet, tidligere LLP
• Har ikke privatarkiver foreløpig (derfor "Nei" på første spørsmål, men ønsker forum og samarbeid hvis vi begynner med det. 

Nærmere presisert i e-post sendt 4. mai.
• Vårt museum er tilknyttet Aust-Agder museum og arkiv IKS. De vil ta seg av våre privatarkiv fremover. Mvh Helle Lofstad, Eydehavn 

Museet
• Hole historielag ønsker å bygge opp et bygdearkiv
• Vi starta i 2005 med utlegging av foto digitalt, samt innsamling/arkivering av møtebøker for lag og foreninger
• Vi skal ivareta de arkiv vi har men vil ikke ta en aktiv rolle for å ta over flere privatarkiv.
• I vårt museum er privatarkivarbeid en marginal del av virksomheten.
• Vårt styre har besluttet at vi ikke skal ta inn privatarkiv før det finnes varig finansieringsløsning. Derfor er dette ikke aktuelt for oss.
• Privatarkivarbeid har fått for lite oppmerksomhet i arkiv-Norge, og bør prioriteres høyere, ikke minst på et overordnet, 

strategisk/politisk  og nasjonalt nivå.
• Hei! I Drammen byarkiv driver vi et ganske aktivt privatarkivarbeid, og har gjort det i en del år. Pr i dag føler vi ikke behov for et 

nasjonal forum eller møteplass, ut over de konferansene der temaet tas opp. Derfor har vi ikke svart annet enn på første spm.
• Spørreundersøkelsen er ikke enkelt å besvare. Hva skal undersøkelsen brukes til? Hvor bindende er den for besvarer. Det oppfattes 

som ledende spørsmål og JA selvsagt vil man ha tilbud om et forum hvor alle er med med egen fjæsbokgruppe, møter og seminarer. 
Fokus på privatarkiv og dets manglende finansiering og lovverk fortjener komme frem i samfunnsdebatten slik at ikke dette viktige 
materialet går tapt.

• Dette må også inkludere digitale privatarkiver
• Lyd er et forsømt felt. Det blir nok ikke endring i takten på privatarkivarbeidet før ny aktører blir tatt med i diskusjonene i samdok og 

andre fora.
• Norsk Jernbanemuseum har ikke saksarkivmateriale.  Det er det statsarkivene og Riksarkivet som har. Arkivmateriale/arkiver 

vedrørende jernbanen bl.a. fagorganisasjoner befinner seg på Arkivbevegelsens arkiv og bibliotek.
• Bergens Sjøfartsmuseum har ca. 100 privatarkiv. Vi er nå i en prosess hvor det meste overføres til Bergen Byarkiv. Vi beholder et 

privatarkiv bestående av sjømannsdokumenter gitt til museet av privatpersoner. Arkiv vil derfor få mindre betydning på museet. Men 
likevel kan det være interessant med et forum.

• Museum Vest har god erfaring med Hordaland Fylkesarkiv som koordinerende ledd for privatarkiv i Hordaland.
• Formidling, presentasjon av privatarkiv bør med som tema. Og - auka fokus på earkiv
• Et facebookforum er veldig relevant, i tillegg til det nettverket som eksisterer i vårt fylke, og som fungerer godt.Fbforumet bør være 

for hele landet
• I det konsoliderte museet vårt har vi avdelinger med betydelige, uordnede arkiv. Behandlingen av slikt skriftlig materiale blir oftest 

satt til side i forhold til andre oppgaver som prioriteres høyere.
• Utfordring: personvern. materialet er ikke innsamlet, ordnet med henblikk på publikums innsyn, bare for intern forskning



• Helgeland museum, avdeling Herøy har samlet en del stoff som kategoriseres som privat arkiv. 
• Helt fra starten av var innsamlingsstrategi for Herøy historielag å samle det meste som kan ha interesse for kommende 

generasjoner. Dermed ble en del verdifull organisasjonsarkiv samlet, men også en del bedriftsarkiv fra lokale fiskeribedrifter tatt inn. 
Dette arkivet er ikke systematisert og vi regner med at den inneholder en god del lite interessant regnskapsdokumentasjon. 

• I den senere tid har alle avdelinger fått mer tematisk baserte innsamlingsplaner. Vår oppgave i Herøy er primært å dokumentere 
prestegårds historie. Fiskeoppdrettshistorie er også et relevant tema for oss, men vi har ikke laget konkrete innsamlingsplaner for 
dette.• Ønske om koordinering og samarbeid mellom hvilke institusjoner som skal bevare hvilke arkiv slik at viktige privatarkiv blir kartlagt, 
bevart og tilgjengeliggjort.

• .
• Fylkesbiblioteket i Nord-Trøndelag har tatt en pådriverrolle sammen med Ika Trøndelag, og forespørselen om 

regionalt/fylkeskommunalt og nasjonalt nettverk passet godt akkurat nå. Vi ser betydelige utfordringer når det gjelder privatarkiv 
som vi trenger å drøfte i større fora. Det kan være fysiske møter/seminarer og nettbaserte. Facebook ok som kommunikasjonskanal 
på mindre saker underveis, men kanskje finne annen kanal som skype eller appear in, eller annet for digitale møter/seminarer

• Mjøsmuseet er medlem av Opplandsarkivet og får gjennom det sine behov for fagliga fora og bistand dekket. Sekretariatslederen
utfører de koordinerende oppgavene og yter bistand der det er ønsket.

• Er med i Opplandsarkivet, som har godt faglig samarbeid, men ønsker gjerne mer samarbeid med flere institusjoner i regionen.
• Stå på for privatarkivarbeidet! :-)
• Pkt: Kjenner du til et vesentlig privatarkiv som bør bevares:
• I kirkelandskapet, dvs. bedehusmiljøet, altså indremisjonsforeningene, finnes det mengder med materiale som kan gå tapt.
• Det viktigste er å ha det faglige fellesskapet.
• For institusjonser hvor det er bare en arkivar, er det viktig med fora hvor en kan møte folk med samme arbeidsområde. Det gir

inspirasjon, utvider blikket. Selv om uformelle møter er tilstede, så er formelle/organiserte møter viktig for å bringe mindre 
institusjoner også fram.

• Arkiv som bør bevares: Pinsebevegelsens Ytremisjon (PYM) har vi hatt kontakt med. Det er sikkert også arkiv i lokalmenighetene.
• Vi har godt samarbeid med Fylkesarkivet i Sogn og Fjordane. Dei er alltid hjelpsame når eg lurar på noko!
• -
• Det er viktig at det følger økonomi med til de institusjoner som skal bevare og tilgjengeliggjøre arkivene.
• Nasjonalt ansvar må avklares først, da dette vil påvirke organisering av arbeidsfordeling, kompetanse og ansvar mellom nivå 

nasjonalt, regionalt, fylke og det enkelte privatarkiv. Det er positivt med uformelle nettverk for arbeidsfordeling og det eksisterer 
allerede uformelle nettverk for lydarkiv (http://lydarkiv.no/), og folkemusikkarkiv (http://folkemusikkarkivet.net/). Vedtak,
utredninger og forslag til bevaringsplaner (http://www.nb.no/nbsok/nb/8e8e281ccd33a9989c2a952840c23d8f.nbdigital?lang=no) får
ikke effekt når de ikke er forankret formelt. Vi har i dag større behov for avklaring av nasjonalt ansvar enn flere uformelle nettverk, 
så dette bør prioriteres slik at et faglig forum kan organiseres ut fra myndighetenes ansvarsfordeling.

• .
• Telemarksarkivet er eit viktig forum for privatarkivarbeidet her i fylket, og ivaretek mykje av det som her vert etterspurt. Men eit 

større fagfellesskap vil det også vere behov for.



• Må være billig og uten for mange krav til opplysninger slik at det blir umulig for en amatør å bruke det.
• Tettere samarbeid med statsarkiv nasjonalbibliotek ?
• Jeg jobber ved et Universitetsbibliotek. Sammen med Nasjonalbiblioteket har vi vårt eget faglige forum, håndskriftsbibliotekarenes 

årlige møte (som rullerer rundt omkring i landet). Føler personlig ikke behov for noe forum ut over dette, men arkivsektoren som
sådan må selvsagt gjerne ta tak :-)

• Når vi velger å svare nei på om vi har behov for et faglig forum for privatarkiv, så skyldes det først og fremst at vi mangler ressurser 
til å følge opp et mulig forpliktende samarbeid i et slikt forum. Dessuten finnes det jo allerede flere fora, som SAMDOK, LLP, samt 
fellesforum for de fylkeskoordinerende institusjonene. 

• Slik det ser ut nå, har vi fra 01. august 2017 ingen faste ansatte ved Statsarkivet i Kristiansand til å skjøtte generelt depotarbeid –
og vi har derfor heller ikke noen til å drive generelt privatarkivarbeid. Vi har bare en 70% stilling som er finansiert fra 
fylkeskommunen – og den er øremerket privatarkivarbeid i fylkets 11 vestligste kommuner. Vår rolle som fylkeskoordinerende ledd 
innebærer i prinsippet, som tidligere nevnt, å kartlegge/inneha bestandsoversikt for fylket, bevaringsvurdering/bevaringsplaner (for 
mindre arkiver), være pådriver for eventuelle innsamlingsaksjoner, samt veiledning og formidling for fylkets arkivbevarende 
institusjoner. Dette arbeidet vil bli umulig for oss å overkomme hvis vi ikke blir bedre bemannet.

• Vi ser imidlertid likevel at det kunne være praktisk nyttig med et faglig forum for privatarkiv for alle som bevarer privatarkiv. Det 
kunne være et forum i form av facebook – med et nasjonalt nedslagsfelt, men også gjerne med fylkesvise/regionale undergrupper. I
prinsippet mener vi at de fleste tema innen privatarkivarbeid vil være relevante i et slikt forum.

• Jeg har i min jobb helt klart behov for at noen arbeider med disse spørsmålene. Min arbeidsplass Preus museum har flere privatarkiv 
og trenger råd og veiledning i arbeidet med disse. Jeg har imidlertid ikke fagkompetanse nok til å sitte i et faglig forum.

• Vi har så langt fått hjelp fra Borgarsyssel museum
• Vi har per nå ingen privatarkiver hos oss. Hva som vil bli i fremtiden vet vi foreløpig ikke, derfor er det vanskelig å svare på hvilke 

behov vi vil ha.
• Det fint at noen tar initiativ til å få opprettet et slikt forum. Vi ser for oss at ei egen lukka facebookgruppe kan være en tjenlig 

debattarena på landsbasis. På fylkes- og regionalplanet er det gjerne også behov for å arrangere fysiske møter og seminarer. Vi har 
ingen umiddelbare behov, men hilser et bredt spekter av tema velkommen.

• Vårt lokalhistoriske arkiv ligger dessverre nede for tiden pga manglende personale. Vi tar imot materiale, og behandler henvendelser, 
men går ikke aktivt ut.

fylke





Samlet status


